

Gracious Majesty. In maintaining the militia on active duty, the Government incurred an outlay to a considerable amount beyond what was provided by the votes of last Session. The accounts of their entire expenditure for the defence of the frontier will be laid before you, and I feel confident that you will pass a Bill to indemnify the Government.

My anticipations of success in regard to the Act passed for the Government of Manitoba, and the North-West Territories, and in regard to the Military Expedition, which it was necessary to despatch, have been fortunately realized.

The troops surmounted the difficulties of the long and toilsome route with endurance and intelligence. They encountered no armed opposition, and their arrival at the Red River was cordially welcomed by the inhabitants.

The people of the new province have, under the Constitution accorded to them last year, assumed all the duties of self-government, and every appearance warrants the hope that they are entering steadily upon a career of peace and prosperity.

The Legislature of British Columbia has passed an Address to Her Majesty, praying for admission into the Union, on the terms and conditions therein stated. All the papers on this important subject will be submitted, and your earnest attention is invited to them. I hope you will think that the terms are so fair as to justify you in passing a similar Address, so that the boundaries of Canada may, at an early day, be extended from the shores of the Atlantic Ocean on the one side, to the shores of the Pacific on the other.

Should such an address be adopted, it will be necessary for you to take steps to secure the early exploration and survey of a route for an Interoceanic Railway, with a view to its construction in accordance with the terms of Union.

The acquisition of the North-West Territories throws upon the Government and Parliament of the Dominion the duty of promoting their early settlement by the encouragement of immigration. This duty can be best discharged by a liberal land policy, and by opening up communications through our own country to Manitoba. The means proposed for accomplishing these purposes will be submitted for your consideration.

Her Majesty's Government has decided upon referring the fishery question, along with other questions pending between the two countries, to a Joint Commission to be named by Her Majesty's Government and the Government of the United States. On this Commission Canada

déployée et le succès remporté en cette occasion, et Sa Très Gracieuse Majesté les a honorés et appréciés en termes flatteurs. Pour maintenir la milice en devoir actif, le Gouvernement a encouru une dépense considérable, au-delà de ce qui avait été pourvu par les votes de la dernière session. Les comptes de la dépense entière pour la défense de la frontière seront mis devant vous, et j'ai l'assurance que vous passerez un Bill pour indemniser le Gouvernement.

Mes prévisions de succès à l'égard de l'Acte passé pour le gouvernement de Manitoba et des Territoires du Nord-Ouest, et à l'égard de l'expédition militaire qu'il était nécessaire d'envoyer, se sont heureusement réalisées. Les troupes surmontèrent les difficultés d'une longue et pénible route avec fermeté et intelligence. Elles ne rencontrèrent aucune opposition armée, et les habitants firent un accueil cordial à leur arrivée. Le peuple de la nouvelle province est entré sous la constitution qui lui fut accordée l'année dernière, dans l'accomplissement des devoirs d'un gouvernement libre, et tout fait espérer qu'il entre résolument dans une carrière de paix et de prospérité.

La Législature de la Colombie Britannique a passé une Adresse à Sa Majesté demandant admission dans l'Union aux termes et conditions y mentionnées. Tous les papiers se rapportant à ce sujet important vous seront soumis et toute votre attention y est appelée. J'espère que vous serez d'avis que ces termes sont assez justes pour vous justifier de passer une semblable adresse, de manière que les limites du Canada puissent, à un jour prochain, s'étendre des bords de l'Océan Atlantique d'un côté jusqu'à ceux du Pacifique de l'autre.

Si une telle adresse est adoptée, il vous faudra prendre les mesures propres à assurer de bonne heure l'exploration et l'étude pour un chemin de fer interocéanique en vue de sa construction conformément aux termes de l'Union.

L'acquisition des Territoires du Nord-Ouest impose au Gouvernement et au Parlement de la Puissance le devoir d'en assurer le prompt établissement en encourageant l'immigration. On ne saurait mieux remplir ce devoir qu'en suivant une politique libérale dans la concession des terres, et en ouvrant des communications à travers notre propre pays jusqu'à Manitoba. Les moyens proposés pour arriver à ces fins seront soumis à votre considération.

Le Gouvernement de Sa Majesté s'est décidé à référer la question des pêcheries, ainsi que les autres questions pendantes entre les deux pays, à une Commission Conjointe, à être nommée par le Gouvernement de Sa Majesté et le Gouvernement des États-Unis. Le Canada